
 

 

Zápis ze 4. zasedání Výboru životního prostředí ZHMP 
konaného dne 5.9. 2012  
 

 
Přítomni: Dr. Ing. Milan Urban, MUDr. Iveta Borská, Mgr. Petr Trombík,  
Omluveni: Mgr. Jiří Dienstbier, David Zelený, Ing. Gabriela Kloudová, MBA, Daniel Hodek, 
Andrea Vlásenková, Mgr. Marta Semelová 
Hosté: Radek Lohynský, Ing. Josef Pavlík, Ing. Jana Hrstková, Ing. Ivan Bednář, Ing. Josef 
Bartoň, Jan Klenka 
Veřejnost: viz prezenční listina, která je připojena k originálu zápisu 
 
 
Vzheledem k tomu, že byla jako první bod uvedena venkovní prezentace a 
možné vyzkoušení elektrokola, začínalo výjimečně jednání VŽP MHMP před 
hlavní budovou MHMP na Mariánském náměstí.  
 
Jako první bod byla pro členy výboru připravena prezentace elektrokola – 
(zkušební jízda) jako možné systémové řešení sítě půjčování kol ze stojanů 
v rámci veřejných komunikací v centru Prahy (Bikesharing). Členové výboru si 
vyzkoušeli jízdu na tomto novém typu kola a posléze k tomuto bodu vyslechli 
od pana Jana Klenky ze společnosti Homeport – bikesharing solutions i 
prezentaci s detailní budoucí myšlenkou pro bikesharing na území HMP. 

Jako další bod byl uveden bod – Ochrana rorýsů při rekonstrukcích budov. 
Tento bod si na projednání výboru vyžádal pan Ing. Josef Bartoň z Prahy 8 – 
Čimic, který chtěl na konkrétním příkladu při zateplování budov popsat členům 
výboru své osobní zkušenosti a poukázat tak na možné potíže při zateplování. 
Jako první se slova ujal pan ředitel OOP MHMP pan Ing. Josef Pavlík, který 
pohovořil o legislativě spojené s touto problematikou. Doplnil ho i pan Ing. Ivan 
Bednář vedoucí odd. Ochrany prostředí v Praze, který tuto problematiku 
konkrétně s panem Ing. Bartoněm řešil. 

 

 

 

 

 




